
         Schaijk, 2 november 2022 

Beste Mw Sour, 

Hierbij willen wij een reactie geven op de email met vragen vanuit de gemeenteraad, betreffende het 

besluit dat onze collega huisarts in Reek gaat stoppen op korte termijn, te weten per 1 jan 2023.  

Het is erg jammer dat collega van Horne besloten heeft dat hij ondanks al zijn inspanningen niet 

langer de zorg kan leveren voor zijn patiënten. Natuurlijk is de meest wenselijke situatie dat de 

inwoners van een dorp, liefst op loopafstand, een huisarts ter beschikking hebben. Huisartsen willen 

immers laagdrempelige zorg bieden in alle opzichten.  

Tegelijkertijd zijn de ontwikkelingen op zorggebied de afgelopen 5 jaar enorm snel gegaan, en is het 

idee van één dokter in ieder dorp vrijwel niet meer realiseerbaar. Als huisarts kun je tegenwoordig 

niet meer functioneren zonder een heel team met doktersassistenten, praktijkondersteuners 

somatiek, praktijkondersteuners GGZ en een praktijkondersteuner voor de jeugd en een manager.  Al 

deze collega’s hebben hun eigen spreekuren en onderhouden contacten met andere zorgverleners in 

de 1e lijns zorg. Samen met hen verdelen we het werk, en overleggen we complexe casuïstiek. Zo 

hebben we als team ook contacten met andere hulpverleners in de ziekenhuizen, maar ook met 

vrijwilligers in het dorp, als met instanties als de gemeente. Alleen op die manier kun je als huisarts 

nog voldoen aan de zorgbehoefte van de patiënten (en aan de zorgplicht die je contractueel afsluit 

met de zorgverzekeraar). Naast de zorg overdag, hebben we avond- en nacht- en weekenddiensten, 

overleggen en nascholingen in de avonduren. De meeste huisartsen willen om die reden parttime 

werken, en dit kan alleen als je met meerdere huisartsen in een praktijk zit.   

Het is wat ons betreft dan ook niet verwonderlijk dat Dr. van Horne geen opvolging heeft kunnen 

vinden voor Reek, ook niet in de vorm van een commerciële partij (hierbij wordt de zorg vaak 

geleverd door waarnemend huisartsen, en verloopt de telefonische triage via een soort centraal 

callcenter). Wat ons betreft geen wenselijke ontwikkeling omdat de laagdrempeligheid en 

continuïteit van zorg bij een dergelijke opzet vaak in het geding zijn. 

Er is op meerdere plekken al een tekort aan huisartsenzorg, en er zijn veel collega’s die om die reden 

nog niet met pensioen kunnen gaan.  Dit tekort zorgt ervoor dat de huidige huisartsenpraktijken vaak 

al overvol zitten en gesloten zijn voor nieuwe patiënten.  

In Schaijk draaien we met een fijn team een drukke huisartsenpraktijk. Gelukkig hebben we een paar 

jaar geleden ons pand verbouwd en kunnen dus voldoende uit de voeten voor onze huidige 

patiënten.   

Nu de inwoners uit Reek gedwongen zijn om uit te wijken naar een nabij gelegen huisartsenpraktijk, 

voelen we en nemen we onze verantwoordelijkheid. We willen de Reekse populatie niet in de kou 

laten staan en hebben tegen onze collega in Reek gezegd dat onze praktijk open staat voor zijn 

patiënten.  

Tegelijkertijd halen we als buurdorp-praktijk hiermee heel veel extra werk op onze schouders. Binnen 

ons team zijn er terecht kritische vragen gesteld over hoe we dit in goede banen kunnen gaan leiden.  

We kunnen geen dependance in Reek starten, omdat we dan tegen de problemen aanlopen die een 

solist ook zou hebben. Te weinig collega’s ter plekke en te weinig logistieke medische middelen.   

De afstand naar onze praktijk in Schaijk is minder dan 5 km (gerekend vanaf de dorpskern Reek) en 

dit is acceptabel voor een veilige praktijkvoering (voor mensen om naar ons te komen, en vice versa). 

Uiteraard leggen wij huisbezoeken af voor patiënten die vanwege medische redenen niet naar onze 



praktijk kunnen komen, zoals nu ook gebeurt. De afstand hoeft ons inziens de leefbaarheid voor Reek 

niet te schaden.  

Het betekent echter dat we wel uitbreiding van ons team en ons pand zouden moeten gaan 

realiseren op korte termijn, omdat we momenteel niet berekend zijn op de toestroom van zo’n 

1000+ extra patiënten.   

Investeringen in uitbreiding van het team zijn niet gemakkelijk; er is een landelijk tekort aan 

zorgpersoneel en ook bij huisartsenpraktijken vertrekken er collega’s vanwege de hoge werkdruk. 

Ons pand uitbreiden met enkele kamers is ook geen sinecure.  We hopen hierbij op de steun vanuit 

de gemeenteraad (met bijvoorbeeld een bouwvergunning).  Alleen op deze manier kunnen we de 

bewoners van Reek hun noodzakelijke huisartsenzorg bieden.   

Uiteraard zullen deze aanpassingen tijd nodig hebben, en zullen we in de tussentijd moeten roeien 

met de riemen die we hebben. Hopen dat er geen zieken komen binnen ons team, en dat een 

verbouwing niet te veel hinder oplevert voor de doorgang van de zorg.   

Alhoewel we begrijpen dat, ondanks onze goede bedoelingen, mensen in Reek toch het liefst nog een 

‘eigen’ huisarts willen, hopen we dat deze investeringen niet voor ‘tijdelijke zorg’ zullen zijn. We 

dienen als huisartsenpraktijk ook financieel ons hoofd boven water te houden, en kunnen niet alleen 

tijdelijk onderdak bieden aan 1000+ extra patiënten.   

Mocht het streven van de gemeenteraad toch zijn naar het aantrekken van een nieuwe huisarts in 

Reek, dan zijn wij uiteraard akkoord, maar kunnen dan geen patiënten tijdelijk overnemen. In dat 

geval dienen we te kiezen voor een veilige toegankelijke zorg voor onze huidige patiënten, waarbij 

dan geen uitbreiding mogelijk is.  

Samenvattend voelen we als huisartsenpraktijk in Schaijk onze verantwoordelijkheid richting de 

inwoners van Reek en willen ook hen goede laagdrempelige huisartsenzorg bieden. Dit kan alleen via 

een groter huisartsenteam met kwalitatief goede, en ook langdurige zorg, zoals de landelijke 

ontwikkeling laat zien. Daarvoor vragen we echter wel van de gemeenteraad een toezegging om hier 

met ons in mee te denken, en te zorgen dat dit op korte termijn gerealiseerd kan worden.  

Graag horen we nog voor de commissievergadering van 10 november je reactie op bovenstaande. 

Met vriendelijke groeten, namens ons hele team, 

Maurice van den Berg, Hanneke van Kollenburg-de Smit, René van Kollenburg. Marloes Versteeg-

Verrijth 


